

Huaxia South Chinese School Weekly News

Jan. 12, 2018

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

本周六（1/13）中文学校正常上课。

首先恭喜廖山漫老师，郭小川老师，汪杰老师荣获国务院侨办颁发的海外华文教师优秀奖。

12/16 日壁报比赛参与名单：

四年级 陈杰老师班：王析慧、杨奕宇、李子菲

五年级 孙玉珠老师班：赵嘉彤、赵智博、曲奕澍

六年级 杜娟老师班：汪俊闻、李天宁

感谢三位老师送来学生参加壁报比赛，作品将在 2 月 3 日与春节壁画展一起展出。

下面是本周的通知：

华夏南部的春节晚会将在 2 月 3 日举行，除了传统的文艺演出，晚餐和游戏外，这次会有魔术师前来助阵。还另外新增一个礼物交换环节，各家准备一份\$25 左右的礼物，并领取号码牌，参与的家庭可以随机抽取别人准备的礼物，让我们一起热热闹闹的过个有惊喜的春节。

本周 PTA 桌继续出售餐票，成人\$12，儿童\$8，除非天气原因活动改期，将不予退票。

春季注册已经开始。文化老师和中文老师持续招募中。请和我们联系
principal@hxsouth.org。

南部中文学校的家庭们，感谢你们的参与和支持。

叶晶

华夏南部中文学校校长
2018 年 1 月 12 日

Hello Huaxia Students, teachers and Parents,

The school will be on this Saturday (1/13).

Congratulations to Mrs. Liao, Mrs. Guo and Mrs. Wang were rewarded as the Outstanding Overseas Chinese Teacher by Overseas Chinese Affairs Office of the State Council.

Thanks for the following students and teachers come to Chinese Idioms Drawing Contest:

4th Grade: Ms. Chen Jie 王析慧、杨奕宇、李子菲

5th Grade: Ms. Sun Yuzhu 赵嘉彤、赵智博、曲奕澍

6th Grade: Ms. Du Juan 汪俊闻、李天宁

The Drawing will be display at New Year Celebration day on Feb 3rd .

Here's this week's news:

This year's New Year Celebration will be on Feb 3rd. Except the traditional performance, dinner and games, we will have a magician join us. At the same time, we will have a new activity - gift exchange, each family prepare a gift around \$25, and you will have a number when you drop off the gift, you can randomly pick gift prepared by other families. Wish we all have a wonderful New Year surprise.

The dinner ticket will be sold on PTA desk this Saturday, \$12 for adult and \$8 for children. Those tickets are non-refundable unless the celebration was canceled or changed to another day due to the weather condition.

The spring registration is on.

Thanks for your support and involvement as always!

Best Regards,
Joyce Chau

HX South Chinese School Principal
01/12/2018